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Dyskutowali o dopłatach

Na temat podpisania aneksów do umowy na dopłaty do ulgowych przewozów autobusowych
oraz regulacji wynikających ze zmieniających się przepisów prawnych dyskutowali dziś
prezesi PKS i MPK oraz przedstawiciel Świętokrzyskiego Zrzeszenia Prywatnych
Przewoźników Transportu i Usług w Kielcach. W spotkaniu uczestniczyli członek Zarządu
Jan Maćkowiak oraz Wojciech Siporski, dyrektor Departamentu Infrastruktury Urzędu
Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego.


